

## ENAC Alumni USA

### Developing Services to Serve the Alumni and Students Community in the United States

Since its inception, and in line with the association's missions, the goal of ENAC Alumni's United States of America (USA) chapter has not only been to create a regional alumni network but also to create an entity capable of providing an array of services catering to a vast community of alumni and students. The challenge associated with this exciting project primarily came from the diversity of our community: ENAC Alumni USA's members are composed of people coming from the entire catalog of ENAC programs, practicing in a whole spectrum of industries, and ranging from well-established alumni who have spent several years in the United States to students looking for new opportunities across the Atlantic Ocean. While this diversity is the main strength of this chapter, it also implies that we needed to develop a program accommodating drastically different needs.

To this extent, we have created a balanced list of programs and Task Forces, some tailored to respond to specific needs from a part of our chapter, others providing content and support to the entire community. The ENAC Alumni USA services can be divided into four categories:

- **Student Services:** this group of services promotes the United States programs offered by ENAC, helps prospective students make an informed decision regarding their study abroad and career projects, and supports the students coming to the United States before, during, and after their American experience. This category includes our popular Mentoring Program, the Task Force on U.S. Universities, and interactive webinars and Q&A sessions.
- **Support for Professional Life:** these programs help alumni identify a career path in the U.S., accelerate their career, and network with other professionals in their industry. Under this program, graduate alumni can benefit from the findings of our Licenses & Certifications and Professional Organizations Task Forces, participate in networking events organized by the chapter, and participate in the Mentoring Program as mentors or mentees.
- **Administrative Services:** these services consist of guidebooks providing essential information regarding the specifics of the U.S. administration. This program currently includes guidebooks on Taxation for Residents and Visa & Immigration.
- **Chapter-Wide Programs:** this last category includes programs benefiting our entire community. The Diversity and Inclusion program facilitates and monitors the promotion of D&I values throughout all other programs, chapter events, and communication. The Emergency Information program provides information, guidance, and support to the ENAC Alumni USA community during emergency situations like hurricanes or pandemics.

The chapter's services have been praised by our members and have been used by a growing base of students and alumni. We are striving to develop the current programs and develop new services that will support our ENAC Alumni community through their exciting endeavors in the land of the free!

## ENAC Alumni USA

### Développer des services pour servir la communauté Alumni et les étudiants ENAC aux États-Unis

Depuis sa création, et conformément aux missions de l'association, l'ambition du chapitre ENAC Alumni United States of America (USA) est non seulement de créer un réseau régional d'anciens élèves, mais aussi de créer une entité capable de fournir une gamme de services destinés à une vaste communauté d'alumnis et d'étudiants. Le défi associé à ce projet passionnant provenait principalement de la diversité de notre communauté : Les membres d'ENAC Alumni USA sont composés de personnes issues de tout le catalogue des programmes de l'ENAC, exerçant dans tout un éventail d'industries, et allant d'alumnis ayant passé plusieurs années aux États-Unis à des étudiants à la recherche de nouvelles opportunités outre-Atlantique. Bien que cette diversité soit la principale force de ce chapitre, elle implique également que nous devons développer un programme répondant à des besoins radicalement différents.

Dans cette mesure, nous avons créé une liste équilibrée de programmes et de groupes de travail, certains adaptés pour répondre aux besoins spécifiques d'une partie de notre chapitre, d'autres fournissant du contenu et du soutien à l'ensemble de la communauté. Les services ENAC Alumni USA peuvent être divisés en quatre catégories :

- **Services aux Étudiants** : ce groupe de services promeut les programmes américains proposés par l'ENAC, aide les futurs étudiants à prendre une décision éclairée sur leurs études à l'étranger et leur projet professionnel, et accompagne les étudiants venant aux États-Unis avant, pendant et après leur expérience américaine. Cette catégorie comprend notre populaire programme de mentorat, la task force sur les universités américaines, ainsi que des webinaires interactifs et des séances de questions-réponses.
- **Soutien à la Vie Professionnelle** : ces programmes aident les diplômés à identifier un cheminement de carrière aux États-Unis, à accélérer leur carrière et à nouer des contacts avec d'autres professionnels de leur secteur. Dans le cadre de ce programme, les alumnis peuvent bénéficier des conclusions de nos groupes de travail sur les licences et les certifications ainsi que sur les organisations professionnelles, participer à des événements de réseautage organisés par le chapitre et participer au programme de mentorat en tant que mentors ou mentorés.
- **Services Administratifs** : ces services consistent en des manuels fournissant des informations essentielles sur les spécificités de l'administration américaine. Ce programme comprend actuellement des manuels sur la fiscalité américaine ainsi que sur les visas et l'immigration.
- **Programmes Spécifiques au Chapitre** : cette dernière catégorie comprend des programmes bénéficiant à l'ensemble de notre communauté américaine. Le programme diversité et inclusion facilite et surveille la promotion des valeurs D&I dans tous les autres programmes, événements de chapitre et communication. Le programme d'information d'urgence fournit des informations, des conseils et un soutien à la communauté ENAC Alumni USA lors de situations d'urgence telles que des ouragans ou des pandémies.

Les services du chapitre ont été salués par nos membres et ont été utilisés par une base croissante d'étudiants et d'alumnis. Nous nous efforçons de faire évoluer les programmes actuels et de développer de nouveaux services qui accompagneront notre communauté ENAC Alumni dans leurs passionnantes aventures au pays de la liberté !